
Protokół nr XVII/2022 

z obrad LV sesji Rady Miejskiej w Pasłęku  kadencji 2018-2023 
Obrady rozpoczęto 21 grudnia 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:48  

tego samego dnia. 

 

Ad pkt 1.  
Otwarcie obrad sesji. 
 
Obrady sesji w Sali im. Stanisława Paździora w Urzędzie Miejskim w Pasłęku otworzył 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Marian Matuszczak witając wszystkich 
zebranych.      
 
Ad pkt 2.  
Stwierdzenie prawomocności obrad. 
Obrady były prawomocne, bowiem na sesji obecnych było 13 radnych. Lista obecności radnych 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
 
W obradach uczestniczyli także sołtysi sołectw gminy Pasłęk oraz zaproszeni goście. Listy 
obecności sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i nr 3 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad pkt 3.  
Wybór sekretarza obrad. 
Do pełnienia funkcji sekretarza obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował radnego 
Grzegorza Wojciechowskiego, który wyraził zgodę. Innych kandydatur radni nie zgłosili. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Wybór sekretarza obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Mariusz Ficak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, 
Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan 
Tyliński, Elżbieta Wasiuk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
 
 



 
 
Ad pkt 4.  
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Mariusz Ficak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, 
Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan 
Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt 5.  
Przyjęcie protokołów z sesji 25 listopada 2022 r. oraz 9 grudnia 2022 r. 
 
Radni nie wnieśli uwag do protokołów z sesji 25 listopada 2022 r. oraz 9 grudnia 2022 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołów z sesji 25 listopada 2022 r. oraz 9 grudnia 2022 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Mariusz Ficak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, 
Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan 
Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z sesji 9 grudnia 2022 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
 



Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Mariusz Ficak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, 
Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan 
Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
 
Ad pkt 6.  
Sprawozdanie z prac Burmistrza Pasłęka w ostatnim okresie międzysesyjnym. 
 
Sprawozdanie z prac Burmistrza Pasłęka w okresie międzysesyjnym od 25 listopada do  
21 grudnia 2022 roku przedstawił Burmistrz Pasłęka dr Wiesław Śniecikowski. 
 
Sprawozdanie z prac Burmistrza Pasłęka w ostatnim okresie międzysesyjnym stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Głos zabrał Pan Damian Olbryś Radny Rady Miejskiej w Pasłęku, który podziękował 
Dyrektorowi Biblioteki Publicznej w Pasłęku Panu Piotrowi Adamczykowi za pracę jaką 
wykonuje. Radny zwrócił także uwagę na problem jakim jest odśnieżanie dróg. Poinformował, 
iż pojawiło się dużo skarg na portalu „głos Pasłęka”. Na portalu zostały umieszczone numery 
telefonów do dyżurów m.in. dróg powiatowych. Radny dodał, iż zadzwonił pod te numery.  
W zarządzie dróg powiatowych został poinformowany, że w Pasłęku stosowane są inne 
standardy jeśli chodzi o posypywanie jezdni tzn. drogi posypuje się mieszanką soli  
z piaskiem, w odróżnieniu od Elbląga gdzie stosuje się samą sól drogową.  
 
Ad pkt 7.  
Zapytania i wnioski sołtysów. 
 
Głos zabrał Pan Adam Buska Sołtys Sołectwa Rogajny, który zwrócił uwagę na problem jakim 
jest bezdomność. Pan Adam Buska poinformował, iż w miejscowości Rogajny w bardzo 
ciężkich warunkach, w pustostanie zamieszkuje mężczyzna. Sołtys Rogajn podjął wszelkie 
działania aby pomóc mężczyźnie, poinformował Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej, a także 
policję oraz wezwał pogotowie ratunkowe. Pan Adam Buska wyraził rozczarowanie brakiem 
pomocy ze strony pogotowia ratunkowego. 
 
Ad pkt 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na 
lata 2022-2029. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 
2022-2029.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 



Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Mariusz Ficak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, 
Marian Matuszczak, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta 
Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
PRZECIW (1) 
Damian Olbryś 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
 
Uchwała Nr XVII/90/22 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2022-2029 stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
Ad pkt 9.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwalonego na rok 2022 budżetu Gminy Pasłęk. 
 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwalonego na rok 2022 budżetu Gminy Pasłęk. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Mariusz Ficak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, 
Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan 
Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
 
Uchwała Nr XVII/91/22 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie zmiany 
uchwalonego na rok 2022 budżetu Gminy Pasłęk stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Ad pkt 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie wydatków budżetowych, których niezrealizowane planowane 
kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 
 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydatków budżetowych, których niezrealizowane planowane 
kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Mariusz Ficak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, 
Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan 
Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
 
Uchwała Nr XVII/92/22 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie 
wydatków budżetowych, których niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają z upływem 
roku budżetowego 2022 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad pkt 11.  
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk 
na lata 2023 – 2030. 
 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
Głos zabrał Pan Damian Olbryś, który odniósł się do inwestycji dotyczącej przebudowy drogi 
Gryżyna-Rogajny-Leżnica pytając na którym odcinku będzie dokonywana przebudowa drogi.  
Na Komisji została podana informacja, że chodzi tutaj o przebudowę innego odcinka niż ten, o 
którym wcześniej toczyła się rozmowa. Radny zapytał czy coś się zmieniło oraz zaznaczył, iż 
kwota wykupu działek umieszczona w budżecie dotyczy całego odcinka tej drogi, natomiast 
inwestycje próbuje się zrobić cząstkowo.  
Głos zabrał Burmistrz Pasłęka dr Wiesław Śniecikowski, który poinformował, iż dokumentacja 
obejmuje całą drogę, jak i pierwszy wniosek złożony do Polskiego Ładu. Wniosek natomiast 
nie został uznany. Burmistrz poinformował, że odbyło się spotkanie, w którym brał udział Pan 
Wicewojewoda, a także Pan Adam Buska oraz Pan Marek Łachmański, na którym 
zasugerowano, iż lepiej byłoby podzielić tę inwestycję na etapy. W związku z powyższym 
została wydzielona część tego przedsięwzięcia tj. od miejscowości Gryżyna do drogi nr 527. 
Na ten odcinek został złożony wniosek do Polskiego Ładu. Obecnie toczy się procedura. 



Starostwo Powiatowe przekazało już wycenę działek, które stanowią element tej drogi. 
Burmistrz przekazał głos Panu Henrykowi Żukowskiemu Kierownikowi Referatu 
Budownictwa i Gospodarki Komunalnej. 
 
Głos zabrał Pan Henryk Żukowski informując, iż wszyscy uznaliśmy, że najlepszym 
rozwiązaniem byłoby zrobienie drogi przez Rogajny tj. od tablicy miejscowości do drogi 527, 
natomiast ze względów formalnych oraz technicznych nie było to możliwe. W porozumieniu  
z Panem Adamem Buską Sołtysem Sołectwa Rogajny oraz Panem Markiem Łachmańskim 
Radnym Rady Miejskiej w Pasłęku został wytypowany odcinek od miejscowości Gryżyna do 
drogi nr 527. Nadal natomiast nie ma promesy na to zadanie. Pan Henryk Żukowski dodał, iż 
robimy wszystko aby to zadanie rozpocząć, a jeżeli je rozpoczniemy to będziemy kontynuować. 
 
Głos zabrał Burmistrz Pasłęka zwracając uwagę, iż w pytaniu była również mowa  
o odszkodowaniu. 
 
Głos ponownie zabrał Pan Henryk Żukowski, który poinformował, iż na mocy ustawy  
o wywłaszczeniach i drogach Gmina jest zobligowana aby wykupić grunty, które stanowią 
własność osób trzecich tj. od osób prywatnych oraz należących do KOWR. Grunty powinny 
być wykupione od ręki, natomiast są to duże koszty. Pan Henryk Żukowski dodał, że jeżeli 
dostaniemy promesę to zaczniemy procedurę wykupu gruntów, które będą potrzebne do 
realizacji inwestycji. 
 
Głos zabrał Pan Damian Olbryś, który zadał pytania: co oznacza stwierdzenie, że wszyscy 
podjęliśmy taką decyzję? Dlaczego ten właśnie odcinek? Kto podjął taką decyzję? Czy były 
konsultacje z mieszkańcami, którzy mieszkają przy tej drodze? Radny dodał, iż powinniśmy 
kierować się dobrem ogółu oraz zwrócił uwagę, że są komentarze, iż ten właśnie odcinek to 
jest „droga w pole”. Pan Damian Olbryś zaapelował aby zastanowić się, który odcinek jest 
bardziej potrzebny. 
 
Odpowiedzi udzielił Pan Henryk Żukowski, który poinformował iż wszyscy oznacza osoby 
zainteresowane tj. Pan Adam Buska Sołtys Sołectwa Rogajny, Pan Marek Łachmański oraz 
kierownictwo Urzędu. Kierownik Referatu Budownictwa i Gospodarki Komunalnej dodał, iż 
działamy pod presja, dostajemy propozycję i musimy się do niej bardzo szybko ustosunkować. 
Jeżeli nie zajmiemy stanowiska w danej sprawie to za kilka godzin tych pieniędzy już nie ma. 
Staramy się więc działać jak najszybciej. 
 
Głos zabrała Pani Elżbieta Hulanicka Radna Rady Miejskiej w Pasłęku, która zapytała czy 
można zapoznać się ze wstępną kwotą jaka będzie potrzebna na realizację przebudowy tego 
odcinka? 
 
Odpowiedzi udzielił Pan Henryk Żukowski informując, że jak najbardziej można zapoznać się 
z kosztami realizacji przebudowy tego odcinka oraz zaprosił radną aby poznała etapy tej 
budowy oraz jej koszty. 
 
Głos ponownie zabrał Pan Damian Olbryś, który zaznaczył, iż radni głosują nad budżetem  
i decydują na co środki zostaną przekazane, a mają najmniejszą wiedzę w zakresie tego zadania. 
Radny poprosił aby informować odpowiednio wcześniej wszystkich radnych o takich 
decyzjach. 
 



Głos zabrał Pan Marek Łachmański informując, iż szanuje przemyślenia Pana Damiana Olbryś 
i na pewno Radny ma dużo racji, natomiast nie można mówić, iż nie jest brana pod uwagę 
decyzja radnych. Pan Marek Łachmański dodał, że była rozmowa na sesji z radnymi w tej 
właśnie sprawie oraz poinformował, iż w ostatniej chwili udało się szybko złożyć dokumenty 
związane z przebudową tego odcinka. Jeżeli uda się pozyskać środki to budowa zacznie się od 
miejscowości Gryżyna do Rogajn. 
 
Głos zabrał Pan Adam Buska, który poinformował, że mieszkańcy chcieli aby w pierwszej 
kolejności była wyremontowana droga w Rogajnach, natomiast w związku z wykupami 
gruntów przebudowa całych Rogajn byłby to bardzo duży koszt. W związku z tym inwestycja 
została podzielona na etapy. Pan Adam Buska poinformował, że był na spotkaniu z Ministrem 
Rolnictwa i podniósł ten temat. Po spotkaniu trwała rozmowa z Wiceministrem Aktywów 
Państwowych oraz ze Starostą, którzy obiecali, że pomogą pozyskać środki na remont 
najpotrzebniejszego odcinka.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na 
lata 2023 – 2030.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Mariusz Ficak, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian 
Matuszczak, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, 
Grzegorz Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Elżbieta Hulanicka, Damian Olbryś 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
 
Uchwała Nr XVII/93/22 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2023-2030 stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt 12.  
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pasłęk na 2023 rok. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
Prezentację multimedialną dotyczącą projektu budżetu Gminy Pasłęk na 2023 rok przedstawił 
Burmistrz Pasłęka dr Wiesław Śniecikowski (załącznik nr 10 do niniejszego protokołu). 
 
Głos zabrał Pan Jan Tyliński, który wyraził słowa uznania dla Pani Skarbnik oraz pracowników 
merytorycznych za przygotowanie budżetu. Radny wyraził również zadowolenie, gdyż  
w budżecie jest przeznaczony bardzo duży udział na inwestycje, a środki na nie są rozdzielane 
równomiernie pomiędzy miasto oraz tereny wiejskie. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 



poinformował, że komisja pozytywnie opiniuje projekt budżetu na 2023 rok oraz życzył Pani 
Skarbnik spokojnej realizacji tego budżetu. 
 
Głos zabrała Pani Elżbieta Hulanicka, która poinformowała, iż zbyt mało jest funduszy 
przeznaczonych na bieżące utrzymanie dróg. Radna dodała, że osoby, które mieszkają na 
terenie miasta nie wiedzą z czym zmagają się mieszkańcy terenów wiejskich. Nie wszędzie 
można położyć nakładkę asfaltową, natomiast aby zapewnić mieszkańcom wsi bezpieczne 
dotarcie do domu, pracy, szkoły środków jest za mało. Radna poprosiła aby jeśli w ciągu roku 
znajdą się wolne fundusze dołożyć je do bieżącego utrzymania dróg na terenach wiejskich. Pani 
Elżbieta Hulanicka odniosła się również do nagrody otrzymanej przez Dyrektora Biblioteki 
Publicznej w Pasłęku Pana Piotra Adamczyka, która skłoniła radną do wglądu w fundusze jakie 
przeznaczane są na tę jednostkę. Radna podkreśliła, iż powinno się dopingować  
i dofinansowywać jednostkę, aby nie zastopować jej rozwoju. Mimo, że była pandemia 
pracownicy Biblioteki starali się aby poziom czytelnictwa nie spadł. Wychodzili na zewnątrz, 
nawet dowozili książki do mieszkań. Obecna Biblioteka to nie tylko księgozbiór, są to również 
różne projekty, wystawy, wernisaże. Radna dodała także, iż należy zadbać o tę jednostkę aby 
dobrze działała. Jeżeli w ciągu roku pojawią się potrzeby dodatkowych funduszy na materiały 
czy remonty trzeba będzie się nad tym pochylić i te fundusze zagwarantować.  
 
Następnie głos zabrała Pani Elżbieta Wasiuk Przewodnicząca Komisji Społeczno-Oświatowe, 
która poinformowała, że komisja pozytywnie opiniuje projekt budżetu na 2023 rok. 
 
Głos zabrał Pan Mariusz Ficak Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji, który 
oznajmił, iż komisja przy dwóch głosach za i jednym wstrzymującym pozytywnie akceptuje 
projekt budżetu na 2023 rok. 
 
Głos zabrał Pan Grzegorz Wojciechowski Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska informując, że komisja pozytywnie akceptuje projekt budżetu na 2023 rok. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku, który odczytał uchwały Regionalnej 
Izby Obrachunkowej. 
 
Uchwała Nr RIO.VIII-0120-638/22 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Olsztynie z dnia 13 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Pasłęka 
projekcie uchwały budżetowej Gminy Pasłęk na 2023 rok stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu. 
 
Uchwała Nr RIO.VIII-0120-639/22 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Olsztynie z dnia 13 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu 
budżetowego przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Pasłęk na 2023 rok 
stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
Uchwała Nr RIO.VIII-0120-640/22 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Olsztynie z dnia 13 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Pasłęka 
projekcie wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pasłęk na lata 2023-2030 stanowi załącznik 
nr 13 do niniejszego protokołu. 
  
Wszystkie opinie były pozytywne. 

 



Głos zabrał Burmistrz Pasłęka, który odniósł się do remontów dróg informując, iż jeśli 
mieszkańcy zgłaszają nieprawidłowości to od razu wysyłany jest pracownik, który sprawdza 
jak wygląda stan drogi. Burmistrz potwierdził, iż rzeczywiście powinno być więcej środków na 
bieżące utrzymanie dróg oraz poinformował, że jeżeli znajdą się wolne środki finansowe to 
zostaną przeznaczone na ten właśnie cel. W tej chwili został ogłoszony przez Ministra Kultury 
program (odpowiednik Polskiego Ładu), który zakłada dofinansowanie w 98%. Z tego 
programu może być wykonany remont dachu Urzędu. Jeżeli zdążymy wykonać wszelką 
dokumentację to zostanie złożony wniosek. Można pozyskać dofinansowanie do 3 500 000 zł.  
Ponadto Burmistrz poinformował, iż dwaj Proboszczowie z parafii ewangelicko-augsburskiej  
i prawosławnej zgłosili propozycję aby gmina wystąpiła o dotację do Polskiego Ładu. Dotacja 
może być przekierowana na obiekty zabytkowe tj. na te parafie.  
Burmistrz podjął także temat Biblioteki Publicznej w Pasłęku oraz biblioteki znajdującej się  
w Zielonce Pasłęckiej informując, iż obiekty te są zarządzane przez ZGKiM. Trwa współpraca 
z Dyrektorem ZGKiM oraz Dyrektorem biblioteki miejskiej nad dwoma zagadnieniami, na ten 
moment jeszcze nie zostały znalezione środki na ich wykonanie. Jeśli chodzi o Bibliotekę 
Publiczną potrzebne są środki na wymianę instalacji elektrycznej oraz wyłożenie sieci 
informatycznej. Natomiast w Zielonce Pasłęckiej konieczna jest wymiana drzwi oraz okien. 
Burmistrz poinformował, iż zostanie zorganizowane spotkanie dotyczące remontu odcinka 
drogi od miejscowości Gryżyna do Rogajn. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pasłęk na 2023 rok. 
 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Mariusz Ficak, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian 
Matuszczak, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz 
Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Elżbieta Hulanicka, Damian Olbryś, Anna Sielawa 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
 
Uchwała Nr XVII/94/22 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy Pasłęk na 2023 rok stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad pkt 13.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/43/11 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 
29 kwietnia 2011 roku w sprawie diet przysługujących sołtysom sołectw gminy Pasłęk i 
zasad ich wypłacania. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 



 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/43/11 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 29 
kwietnia 2011 roku w sprawie diet przysługujących sołtysom sołectw gminy Pasłęk i zasad 
ich wypłacania..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Mariusz Ficak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, 
Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan 
Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
Uchwała Nr XVII/95/22 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie zmiany 
uchwały nr III/43/11 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 29 kwietnia 2011 roku w sprawie diet 
przysługujących sołtysom sołectw gminy Pasłęk i zasad ich wypłacania stanowi załącznik  
nr 15 do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt 14.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/21/11 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 
31 marca 2011 roku w sprawie zasad i trybu korzystania z Parku Ekologicznego  
w Pasłęku oraz z wchodzących w jego skład obiektów rekreacyjnych. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/21/11 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia  
31 marca 2011 roku w sprawie zasad i trybu korzystania z Parku Ekologicznego w Pasłęku 
oraz z wchodzących w jego skład obiektów rekreacyjnych..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Mariusz Ficak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, 
Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan 
Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
 
Uchwała Nr XVII/96/22 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie zmiany 
uchwały Nr II/21/11 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 31 marca 2011 roku w sprawie zasad  



i trybu korzystania z Parku Ekologicznego w Pasłęku oraz z wchodzących w jego skład 
obiektów rekreacyjnych stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt 15.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/4/21 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 
19 lutego 2021 r. w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi finansowej jednostkom 
organizacyjnym Gminy Pasłęk zaliczanym do sektora finansów publicznych. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/4/21 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 
lutego 2021 r. w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi finansowej jednostkom 
organizacyjnym Gminy Pasłęk zaliczanym do sektora finansów publicznych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Mariusz Ficak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, 
Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan 
Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
 
Uchwała Nr XVII/97/22 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie zmiany 
uchwały Nr I/4/21 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 19 lutego 2021 r. w sprawie zapewnienia 
wspólnej obsługi finansowej jednostkom organizacyjnym Gminy Pasłęk zaliczanym do sektora 
finansów publicznych stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt 16.  
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z 
przeznaczeniem na organizację powiatowych przewozów autobusowych o charakterze 
użyteczności publicznej. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z 
przeznaczeniem na organizację powiatowych przewozów autobusowych o charakterze 
użyteczności publicznej..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
 



Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Mariusz Ficak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, 
Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan 
Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
 
Uchwała Nr XVII/98/22 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z przeznaczeniem na organizację 
powiatowych przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej stanowi 
załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt 17.  
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli i maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2023 roku 
pobieranych za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na 
które dofinansowanie jest przyznane. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli i maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2023 roku pobieranych za 
kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które 
dofinansowanie jest przyznane. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Mariusz Ficak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, 
Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan 
Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
 
Uchwała Nr XVII/99/22 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie 
ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli i maksymalnej 
kwoty dofinansowania opłat w 2023 roku pobieranych za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia 
form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane stanowi załącznik  
nr 19 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 



 
Ad pkt 18.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/79/16 Rady Miejskiej w Pasłęku  
z dnia 16 grudnia 2016 r. dotyczącej szczegółowych zasad, trybu przyznawania  
i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych. 
 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/79/16 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 
16 grudnia 2016 r. dotyczącej szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 
rodzajów i wysokości stypendiów sportowych..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Mariusz Ficak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, 
Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan 
Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
 
Uchwała Nr XVII/100/22 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie 
zmiany uchwały Nr XIII/79/16 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 16 grudnia 2016 r. dotyczącej 
szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości 
stypendiów sportowych stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad pkt 19.  
Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2023 rok. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2023 rok..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Mariusz Ficak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, 
Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan 



Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
Uchwała Nr XVII/101/22 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2023 rok stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad pkt 20.  
Podjęcie uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Pasłęk oraz miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Pasłęk oraz miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Mariusz Ficak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, 
Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan 
Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
Uchwała Nr XVII/102/22 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie 
aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego stanowi 
załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt 21.  
Podjęcie uchwały w sprawie regulaminów cmentarzy komunalnych gminy Pasłęk. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie regulaminów cmentarzy komunalnych gminy Pasłęk..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
 



Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Mariusz Ficak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, 
Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan 
Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
 
 
Uchwała Nr XVII/103/22 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie 
regulaminów cmentarzy komunalnych gminy Pasłęk stanowi załącznik nr 23 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
 
Ad pkt 22.  
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych do 
kalkulowania dotacji przedmiotowych udzielanych w 2023 roku dla zakładu budżetowego 
- Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Pasłęku. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych do 
kalkulowania dotacji przedmiotowych udzielanych w 2023 roku dla zakładu budżetowego - 
Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Pasłęku..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Mariusz Ficak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, 
Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan 
Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
 
Uchwała Nr XVII/104/22 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie 
ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych do kalkulowania dotacji 
przedmiotowych udzielanych w 2023 roku dla zakładu budżetowego – Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Pasłęku stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 



 
Ad pkt 23.  
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Pasłęku na 2023 
rok. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Pasłęku na 2023 rok..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Mariusz Ficak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, 
Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan 
Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
 
Uchwała Nr XVII/105/22 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie 
uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Pasłęku na 2023 rok stanowi załącznik nr 25 do 
niniejszego protokołu.  
 
Ad pkt 24.  
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady 
Miejskiej w Pasłęku skargi na działalność Burmistrza Pasłęka. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 
w Pasłęku skargi na działalność Burmistrza Pasłęka..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Mariusz Ficak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, 
Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan 
Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Cieśla, Agnieszka Furtak 
 
 



Uchwała Nr XVII/106/22 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie 
przekazania Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Pasłęku skargi na działalność 
Burmistrza Pasłęka stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad pkt 25.  
Odpowiedzi na zapytania i wnioski sołtysów. 
 
Głos zabrał Burmistrz Pasłęka, który poinformował, iż w związku z interpelacją Pana Adama 
Buska dotyczącą osób, które żyją w bardzo trudnej sytuacji głos zabierze Pani Agnieszka 
Pocełujko Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  
 
Głos zabrała Pani Agnieszka Pocełujko, która poinformowała, iż istnieje różnica pomiędzy 
osobą bezdomną a osobą, która z własnego wyboru żyje w sposób zaniedbany. Pan o którym 
mowa jest znany w MGOPS a jego głównym problemem jest alkohol. Ten Pan ma mieszkanie, 
natomiast je zaniedbał w wyniku czego został odcięty prąd oraz woda. W 2018 r. mężczyzna 
korzystał z pomocy Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Po zgłoszeniu przez Pana 
Adama Buska zostały wykonane wszelkie działania pomocowe ze strony pracowników 
socjalnych, pomimo iż Pan był bardzo niegrzeczny, wulgarny i nie chciał przyjąć pomocy. Jeśli 
natomiast chodzi o działania ze strony pogotowia ratunkowego to przyjeżdża ono tylko  
w sytuacji zagrożenia życia i zdrowia. Pacjent w pierwszej kolejności musi trafić do lekarza 
rodzinnego, następnie do kolejnego specjalisty. Dodatkowo Pani Agnieszka Pocełujko 
poinformowała, iż istnieje ubezpieczenie dla osób, które nie mają ubezpieczenia w żadnym 
innym miejscu. Ubezpieczenie to jest wykonywane przez MGOPS, w pierwszej kolejności 
zostaje przeprowadzony wywiad. Jeżeli osoba nie posiada dochodów przekraczających 
kryterium otrzymuje ubezpieczenie na minimum 90 dni. Wspomniany Pan od razu w dniu 
zgłoszenia otrzymał to ubezpieczenie. Był już u specjalisty chirurga, jego sytuacja zdrowotna 
jest bardzo poważna. Mimo, iż posiada mieszkanie dostanie propozycję udania się do 
schroniska dla bezdomnych, natomiast w tym miejscu należy zachować trzeźwość. W 2018 
roku mężczyzna otrzymał propozycję terapii w ośrodku odwykowym, tym razem także ją 
dostał. Jeżeli podejmie terapię dostanie miejsce w schronisku.  
 
Głos zabrał Pan Adam Buska informując, iż Pan był w stanie zagrożenia życia. Mimo to 
pogotowie nie przyjechało.  
 
Ad pkt 26.  
Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Marian Matuszczak poinformował, iż kolejna 
sesja wstępnie planowana jest dnia 17 lutego 2023 r. o godz. 1000. 
 
Ad pkt 27.  
Zamknięcie obrad sesji. 
 
Przewodniczący zamknął obrady sesji. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 



Przewodniczący 
Rada Miejska w Pasłęku 

mgr Marian Matuszczak 

 

Sekretarz obrad: 

Grzegorz Wojciechowski 

Protokołowała:  

Gabriela Majczyna 
 
 
  


